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Szanowni rosyjscy i polscy biznesmeni!

  

Historia Rosji i Polski zna wiele pomyslnych przykladow, gdy nasza wspolpraca w nauce i
technice, przemysle i rolnictwie, sztuce i kulturze przynosila wspaniale wyniki.

  

I obecnie wspolpraca pomiedzy naszymi krajami znajduje sie na wysokim poziomie.
Rzeczpospolita Polska nalezy do dziesieciu najwiekszych partnerow handlowych Federacji
Rosyjskiej. Tysiace polskich firm produkuje i dostarcza do Rosji swoje wyroby, nawiazujac
kontakty z rosyjskimi przedsiebiorcami, otwierajac swoje filie i oddzialy na terytorium naszego
kraju.
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Jednym z glownych zadan naszej Rady jest wspoldzialanie z polskimi przedsiebiorcami,
pragnacymi rozwijac swoj biznes w Rosji, a tym, ktorzy jeszcze tutaj nie dzialali, pomaganie w
organizacji swojego biznesu w naszym kraju. Jestesmy gotowi pomoc prawidlowo wybrac
region dla aktywnosci biznesowej, znalezc pasujacego partnera biznesowego, a w przypadku
trudnosci – praktycznie wspoldzialac przy usuwaniu przeszkod w rozwoju biznesu.
Rosyjscy przedsiebiorcy sa otwarci na uczciwa i korzystna dla obu stron wspolprace z polskimi
firmami. Rynek rosyjski dawal zagranicznym handlowcom i przemyslowcom bezgraniczne
mozliwosci do realizacji najsmielszych i najambitniejszych planow. Wielu polskich
przedsiebiorcow, uczonych i dzialaczy kultury zwiazalo swoj los z Rosja, rozslawiwszy ja swoimi
nazwiskami. I obecnie – po okresie trudnych przemian ekonomicznych w naszych krajach - 
znowu mamy mozliwosc polaczyc wysilki w celu wspolpracy w interesach Rosji i Polski.

  

Rosja byla i pozostaje wielkim swiatowym osrodkiem opracowywania nowych wyrobow i
komercjalizacja ich produkcji stanowi jeden z bardziej interesujacych tematow we wspolpracy
rosyjskiego i polskiego biznesu, zarowno na terytorium Rosji, jak i Polski. Rosyjscy
przedsiebiorcy sa zainteresowani eksportowaniem swoich wyrobow na wymagajace rynki Unii
Europejskiej i polskie firmy maja duze szanse na stanie sie ich partnerami w nowych szybko
rozwijajacych sie projektach.

  

Z kolei rosyjskie inwestycje finansowe w kapitaly rosnacych polskich firm moga nie tylko w
istotny sposob sprzyjac umocnieniu ich pozycji na europejskim rynku, ale rowniez stac sie
kanalem zbytu wyrobow polskich producentow na ogromnym rosyjskim rynku. Podobienstwo
jezykow, wspolna mentalnosc i specyficzna dusza naszych narodow  daje Rosjanom i Polakom
wyjatkowa mozliwosc polaczenia biznesu i przyjemnych relacji.

  

Z calego serca zycze przedsiebiorcom z Rosji i Polski powodzenia i sukcesow w ich biznesach i
wspolnych projektach.

  

Z powazaniem,
А.А. Leirikh
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